
    

MARKER KOMMUNE 
 

 

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Oppvekst og omsorgsutvalget 

Møtested: Marker Rådhus 

Møtedato: 18.11.2014 

Tidspunkt: 18:30 

 

Funksjon  Navn     Forfall Møtt for  

Leder Øystein Jaavall   

Nestleder Roy Gunnar Løvstad   

Medlem May Britt Heed   

Medlem Kent Arne Olsson   

Medlem Jens Gunneng   

Medlem Eva Bergseth              FU  

Medlem Olaug Falkenberg   

Medlem Tove Granli Foss   

Medlem Pernille M. Westlie   
 

Følgende fra administrasjonen møtte: 

Rådmann Espen Jaavall 

Behandlede saker: 30/14-32/14 

 

 

 

 

 

 

 

Øystein Jaavall  

leder  

 Espen Jaavall 

 rådmann 
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Saksliste 
 

Saksnr. Arkivsaksnr.   

 Innhold  

PS 30/14 14/791   

 Godkjenning av protokoll  

 

PS 31/14 14/791   

 Referater  

 

PS 32/14 12/751   

 Salg av sykehjemsplasser ved Marker Bo og Servicesenter  

 

 

 

 

 

 

 Utvalget ønsker informasjon på neste møte om status for iverksetting av 

rehabiliteringsplanen. 

 

 Neste år ønsker utvalget at noen av møtene kan være ute på virksomhetene. Dette 

tas inn i planen for våren 2015.  
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30/14  

Godkjenning av protokoll  

 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Protokoll fra møte i Oppvekst- og omsorgsutvalget 16.09.14 godkjennes. 

 

Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Protokoll fra møte i Oppvekst- og omsorgsutvalget 16.09.14 godkjennes. 

 

 

31/14  

Referater  

 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Referater på vedlagte liste tas til etterretning. 

 

Behandling: 
Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Referater på vedlagte liste tas til etterretning. 

 

 

  

32/14  

Salg av sykehjemsplasser ved Marker Bo og Servicesenter  

 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Administrasjonen får i oppdrag å leie ut inntil fem plasser fra MBSS i tiden 1/1-15 til 31/12-

17. 

 

Behandling: 
Representantene Olaug Falkenberg (SP) og Pernille M. Westlie (H) påpekte at saken var for 

dårlig opplyst og utredet angående konsekvenser av salg. 

 

Forslag fra representanten Pernille M. Westlie (H): 

Saken utsettes da saksgrunnlaget og bakgrunnsopplysninger er for tynt til å kunne vedta 

forslaget som foreligger. Det må kartlegges hvilke konsekvenser dette vil få for ansatte, for 

pleien og brukerne og hvilke erfaringer man har med utleie i dag. 

 

Rådmannens innstilling ble vedtatt med 5 mot 3 stemmer. 

 

 

Vedtak: 

Administrasjonen får i oppdrag å leie ut inntil fem plasser fra MBSS i tiden 1/1-15 til 31/12-

17. 

 


